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Öncelikli hedefimiz üye memnuniyeti! 

Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odasının Değerli 
üyeleri ve Vezirköprü TSO dergisinin kıymetli 
okuyucuları; 

Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası Yönetimi 
olarak,  üyelerimizin her türlü sorunlarını çözme, 
ticari faaliyetlerini geliştirme, onlara sahip çıkma 
amacıyla yola çıktık. 430 Kişilik büyük bir aile 
olmanın mutluluğunu yaşadığımız 2013 yılında, 
büyüyen odamıza daha kaliteli ve Avrupa 
Standartlarında hizmet sunmak için harekete 
geçtik. Bir yandan odamızın olağan 
faaliyetlerinin düzenli, eksiksiz ve zamanında 
yerine getirirken diğer yandan üyelerimizin iş 
geliştirmelerine öncü olarak yurt içi ve yurt dışı 
fuarlara katıldık, eğitimler verdik. 

 2015 yılı içinde yaptığımız KALİTE YÖNETİM 
SİSTEMİ (K-Q TSE-ISO-EN 9000) TSE 
Belgelendirme başvurumuzu yaparak olumlu 
sonuç aldık. 2016 Yılında Birliğimize Akredite bir 
Oda olmak için başvurumuzu yaptık. 

Üyelerimize en iyi hizmeti sunmak için bu amaç uğruna yorulmadan çalışmaya devam ediyoruz. 

Her zaman söylediklerimizi yine tekrar edelim; Birlik olduğumuz sürece zorlukların altından 
kalkabiliriz, birlik olduğumuz sürece hizmet edebiliriz. Bizler ilçenin en büyük sivil toplum örgütünün 
yöneticileri olarak hizmete ve işbirliğine her zaman hazırız. 

Biz işadamları olarak huzurlu bir ülkede, hukukun üstün olduğu demokratik ve çağdaş dünyanın 
rotasından sapmadan işlerimizi yürütmek istiyoruz. Güçlü hükümet, güçlü muhalefet, yaşamaktan 
keyif alacağımız bir ülke ve barış içinde bir dünya istiyoruz. Gün tüm kurumlarımızla ve milletimizle 
birlik olma günüdür. 

2016 yılında yaşanan bütün olumsuzlukları geride bırakarak, yeni yıla umutlu bir şekilde ‘merhaba’ 
demek istiyoruz. 2018 yılı ülkeye bolluk ve bereket, evlere sağlık ve huzur üyelerimize bol kazanç 
getirsin. 

Odamız hizmet ve faaliyetlerinin üyelerimize ve kamuoyuna duyurulması amacı ile hazırlanan bu 
dergi vesilesi ile bütün üyelerimizin çalışmalarında başarılar dileriz. 

Abdülkadir FİŞEKCİ 
Yönetim Kurulu Başkanı 
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DEMOKRASİDEN ASLA VAZGEÇMEYİZ… 
 

Değerli basın 
mensupları; 

Samsun TSO 
ve İlçeleri 

Oda/Borsa 
yönetim 
kurulları 

olarak 
karşınızdayız. 

Türkiyede 
özel sektörün 

tamamını 
temsil eden 
TOBB ve 365 
oda borsa 
olarak 81 ilde 
bu ortak 

açıklamayı 
aynı anda 
yapıyoruz. 
 
15 Temmuz 

gecesi 
milletimiz ve 

milli 
kurumlarımız demokrasimize kast eden alçakça bir saldırıyı önlemiştir. Halkımız sandığa ve 
demokrasiye sahip çıkmıştır. Darbe girişimi haberleri ortaya çıktığı gece, birliğimiz ve oda-borsa 
camiası olarak tepkimizi ilk anda ortaya koyduk. Bu hain kalkışmanın başarısızlığa uğraması, Türk 
Milletinin birlikte duruşu, kararlı tutumu ve demokrasiye sahip çıkma iradesi ile mümkün olmuştur.  
 
Ülkemizin bütün kurumlarının, siyasi partilerimizin, sivil toplumun, basın kuruluşlarımızın, 
demokrasiyi sahiplenmiş olmasından herkes büyük bir mutluluk duymalıdır. Demokrasi 
düşmanlarına karşı iktidarı ve muhalefeti ile siyasi partilerimizin ve siyasetçilerimizin gösterdiği birlik, 
beraberlik ve kararlı duruş en büyük takdiri hak etmektedir.  
 
Başta sayın Cumhurbaşkanımız, Meclis Başkanımız, Başbakanımız ve meclisteki tüm siyasi 
partilerimizi, cunta heveslileri karşısındaki dik duruşlarından dolayı yürekten kutluyoruz. Gözü 
dönmüş darbecilerin saldırılarına büyük bir sebatla direnen böylece gazi unvanını bir kez daha 
hatırlatan meclisimizle gurur duyuyoruz. Bu darbe girişimi karşısında direnen tavır sergileyen 
herkeze, başta kahraman emniyet görevlilerimize ve TSK nın şerefli mensuplarına gönül dolusu 
teşekkür ediyoruz onlara minnettarız. 
 
Ama ençok darbecilerin silahları karşısında kahramanca direnen milletimizin azim ve cesareti ile 
kıvanç duyuyoruz. Bizler, gücünü sandıktan, yetkiyi milletten almayan bir idare istemiyoruz. Ülkemiz 
için demokrasi dışında bir seçenekte görmüyoruz. Ordu içinde örgütlenmiş bu terörist çetenin 
tamamen ortaya çıkartılmasını ve adalet önünde hesap vermesini bekliyoruz.  
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Hayatını kaybeden kahraman şehitlerimize Allahtan rahmet kıymetli ailelerine sabırlar, yaralılara acil 
şifalar diliyoruz. Milletimiz onları daima minnetle ve rahmetle anacaktır.  
 
Değerli basın mensuplarımilletimizinsağ duyusu, feraseti, cesareti ve Allah’ın yardımı ile bu belayı, 
bu fitneyi durdurduk. Bu şerden hem demokrasimizi hem de birlik ve beraberliğimizi güçlendirerek 
çıktık, hepimiz demokrasi konusunda toplumda sağlanan bu büyük mutabakatın değerini bilmeliyiz. 
Şimdi daha çok güçlü olmak, birbirimize daha fazla sarılmak, birbirimizi daha fazla sevmek 
zorundayız. Çünkü bizi biz yapan, bizi ayakta tutan, bizi millet yapan unsur budur. Ülkemizi kaosa 
sürüklemek isteyenlerin tuzağına düşmeyeceğiz iş dünyası olarak daha fazla çalışma, üretme, 
istihdam sağlama zamanı diyoruz. 
 
Geçmişte olduğu gibi bu günde, yarında TOBB ve 365 oda/borsa olarak demokrasiden, 
milletimizden, devletimizden yana olmaya devam edeceğiz. Ülkemizin birliğine, kardeşliğimize ve 
demokrasimize karşı olanlarında karşısına dikileceğiz. Özel sektör olarak, ülkemiz ve milletimiz için 
daha büyük bir azimle çalışacak ve Türkiye’yi büyük hedeflerine taşıyacağız. 
 
 Mustafa Kemal Atatürk'ün "Hâkimiyet Kayıtsız Şartsız Milletindir" sözünü hep aklımızda tutarak; 
ülkemiz için durmadan çalışmaya, üretmeye devam edeceğiz. Yeterki birlik ve beraberliğimizin 
kıymetini aklımızdan çıkartmayarak omuz omuza verelim yeterki birbirimizi sevelim, birbirimize 
inanıp güvenelim. Bu vesile ile halkın iradesi dışında hiç bir iradeyi tanımayacağımızı, 
demokrasiden vazgeçmeyeceğimizi ve darbe girişimlerini kabul etmeyeceğimizi bir defa daha 
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vurguluyoruz. Devletimiz ve ülkemiz var oldukça bizde varız. Demokrasi varsa hepimiz varız. Allah, 
Ülkemize ve milletimize bir 
daha böyle acılar yaşatmasın. 
KAMUOYUNA SAYGI İLE 
DUYURURUZ. 
 

SGK Vezirköprü İlçe 
Müdürü Saliha UZUN, 
asgari ücret desteğinden 
yararlanan işverenlerin 
ertelenen sigorta 
primlerinin ilk ödemesinin 
31 Ekim tarihinde sona 
ereceği hatırlatmasında 
bulundu.  
 
 

 
 

31 Ekim son gün 

2016 yılında asgari ücretin 1.273.50 TL’den 1.647 TL’ye çıkartılması nedeniyle işverenlerin 
üzerindeki işçilik maliyetinin azaltılması amacıyla 2016 yılında işverene asgari ücret desteği 
getirildiğini ifade eden Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) Vezirköprü İlçe Müdürü Saliha UZUN, 
“Yapılan destek 2017 yılında da devam ettirildi. Buna ilave olarak asgari ücret desteğinden 
yararlanan işverenlerimizin 2016 yılı Aralık ve 2017 yılı Ocak-Şubat aylarına ait sigorta 
primlerinin ödenmesi ise kanun ile 2017 Ekim, Kasım ve Aralık aylarına ertelendi. İlimizde 
ertelenen 2016 Aralık ayı sigorta primleri 31 Ekim, 2017 Ocak ayı sigorta primleri 30 Kasım ve 
2017 Şubat ayı sigorta primleri ise, 26 Aralık tarihine kadar ödenmesi gerekmektedir” dedi. 

Teşviklerden yararlanmak ödemeye bağlı 

Ertelenen sigorta primlerinin ilk ödeme tarihinin süresinin geldiğini hatırlatan UZUN, “2016 yılı 
Aralık ayına ait ertelenen sigorta primleri 2017 yılı Ekim ayı sonuna kadar ödenmesi 
gerekmektedir. Aynı zamanda yine 2017 yılı Ocak ayına ertelenen sigorta primleri bu yılın Kasım 
ayı sonuna kadar, 2017 yılı Şubat ayına ait ertelenen sigorta primleri de 26 Aralık 2017 tarihine 
kadar ödenmesi gerekmektedir. İşverenlerimizin; başta asgari ücret desteği olmak üzere beş 
puanlık sigorta prim indirimi, diğer sigorta prim teşviklerinden yararlanmaları, prim borçlarının 
bulunmaması sigorta primlerinin zamanında ödenmesine bağlıdır” açıklamasında bulundu. 

“Cezaya maruz kalmayın” 
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Vezirköprü TSO Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir FİŞEKCİ ise, Oda üyelerinin gecikme 
zammı ve cezası ile karşılaşmamaları prim ödemelerini zamanında ödemeleri çağrısında 
bulunarak, “Üyelerimiz halihazırda yararlandıkları ve yararlanacakları asgari ücret desteği ve 
prim teşviklerinden mahrum kalmamaları adına ve elde ettikleri hakların devamı için prim 
ödemelerini zamanında ödemeleri çok önem taşımakta” diye konuştu. 

Turanlar Şirketler Grubu’nun temelleri, 
rahmetli Mehmet Turan tarafından 1940’lı 
yılların sonunda, İstanbul’da kereste ve 
inşaat malzemeleri ticareti ile atılmış. Daha 
sonra Hasan – Nihat ve Fuat Turan 
kardeşler, devraldıkları bayrağı daha ileri 

noktaya taşımışlar ve bugünlere ulaşan ailenin 3. kuşağı ile kurumsal kimliklerini kazanmışlar.  
Şirket, geçmişten bugüne müteahhitlik, armatörlük ve un sanayiciliği gibi çeşitli sektörlere giriş 
yapsa da, her zaman uzmanlık alanı olan ağaç sektörü, grubun lokomotifi olmuş. Ağaç 
işlemeciliğinin en uç noktası olan kontrplak, kaplama, kereste, mdf, sunta, kalıp sistemleri ve 
türevleri konusunda yeni yatırımlarıyla ve çalışmalarını sürdüren Turanlar Grup, giriş yaptığı yeni 
sektörlerden “kağıt sanayi” ve “turizm”de de hızla büyümeye devam ediyor. 
 

Grup Şirketlerin içerisinde Pelit Arslan Kontraplak Fab. A.Ş (Pelit Arslan Kontrplak 
Fabrikası A.Ş. 1949 yılında kuruldu. Firmamızın kuruluşuyla birlikte bugünkü Turanlar Group 
firmasının temelleri atılmış oldu. Öncelikli olarak kontrplak üretimiyle Orman Ürünleri sektöründe 
üretime başlayan fabrikamız ardından bünyesine dahil etmiş olduğu yeni makine parkuru ile laminat 
ve compact laminat üretimine de başlamıştır.) 

Vezirköprü Orman Ürünleri ve Kağıt Sanayi A.Ş.!Vezir Ağaç, yani Vezirköprü Orman 
Ürünleri ve Kağıt Sanayi A.Ş., Karadeniz Bölgesinin en büyük entegre orman ürünleri sanayi 
tesislerinden biridir. Hammaddeye, iç ve dış hedef pazarlara yakınlığı ile bölgesinin ve çalışanlarının 
gururu olmuştur. Üretimi olan Tutkal, MDF, Yonga Levha, Melamin Kaplı MDF ve Yonga Levha, Prit 
Plaka, laminat ve Print Parke, Kontrplak, egzotik ve inşaatlık kereste, kontrtabla,  endüstriyel ahşap 
kalıp sistemleri ile bir entegrebir tesistir. Ayrıca, Dünyada sayılı Türkiye’de tek Filitre Kağıdı 
üreticisidir. 
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Turanlar Dış Ticaret Aş. Turanlar Dış Tic. A.Ş., Turanlar Group bünyesi içerisinde 2000 
yılından beri, öncelikli olarak egzotik ve yerli kereste, masif parke, masif lambri, kapı sereni ve 
kontrplak üretimlerinde, pazarlamada ve argede yerini almıştır.  

Pelit İnşaat Kalıp Sist. San. ve 
Tic. AŞ.! Pelit İnşaat Kalıp 
Sistemleri San. ve Tic. A.Ş. , 1949 
yılından beri sektörde başarıyla 
faaliyet gösteren Pelit Arslan A.Ş.’nin 
inşaat sektöründeki tecrübelerinin 
sonucu aynı güven ve  kaliteyi 
endüstriyel kalıp ile inşaat sektörünün 
hizmetine sunma amacıyla kurulmuş 
olup 2002 yılından beri Turanlar Grup 
çatısı altında İstanbul-Sefaköy’de 
hizmet  vermektedir. 

Sentido Turan Prince Ülkemizin 
en güzel şehirlerinden biri olan Antalya’da denize sıfır, altın kumu ve Mavi Bayrak sahibi plajı, sahip 
tatil hizmeti sunmaktadır. 

Turan Prince World Club Hotel Turan Prince world, herşey dahil sistemi ile Akdeniz'in en güzel 
şehirlerinden biri olan Antalya’da, Side'nin sıcacık kumlarının denizle birleştiği noktada 5 yıldız 
standartlarında hizmet sunmaktadır.  

Turanlar Group, Pelit Arslan ile başlayan orman ürünleri sanayiciliği kimliğini, hedeflediği ürün çeşitliliğini 
tamamlamak ve hammaddesine yakın olmak amacıyla Samsun Vezirköprü Orman Ürünleri ve Kâğıt San. 
A.Ş ile taçlandırmıştır. Bu amaçla tesis, teşvikli olmayan bir bölgede olmasına rağmen 1995 yılında 
özelleştirme yolu ile satın alınarak son teknoloji ürün ve üretimlerle ülke ekonomisine tekrar kazandırılmıştır. 

Diğer yandan üretimi süren yonga levha, melamin kaplı yonga levha, kontrplak, egzotik ve inşaatlık kereste, 
kontrtabla ve endüstriyel ahşap kalıp sistemlerine yenileri eklenmiştir. Dünyada ağaç ve kâğıt sektörünün 
ulaştığı en son teknolojiye sahip, dünya pazarında bile ilklerden sayılan MDF tesisi, hafif panel tesisi, print 
boyama tesisi, emprenye tesisi, tutkal tesisi, laminat parke tesisi üretime başlamıştır. Ayrıca dünyada nadir 
tesislerde üretilebilen, ülkemizin tamamen ithal ederek ihtiyacını karşıladığı özellikli kağıt üretim tesisi ile 
dünyada bile eşine az rastlanır bir entegre tesis haline gelmiştir. Birbirini izleyen yenilikler ve atılımlarla pazar 
payını genişleten Turanlar Grup, sahip olduğu derin tecrübenin bir ürünü olan peli parkeyi Vezirköprü orman 
ürünlerinde üretmektedir. 

Pelipaper markalı “Çay ve Kahve Filtre Kağıtlarını üreten Vezirköprü 
firması 1949 yılında kurulan Turanlar Grubun bir üyesidir ve Çay & 
Kahve sektöründeki müşterileri için uzun lifli filtre kağıdı üretiminde 
uzmanlaşmıştır. Dünya pazarlarında rekabet edebilecek en iyi kalitede 
Çay & Kahve Filtre Kağıdı üretebilen dünyadaki 3 üreticiden biri olan 
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Pelipaper Türkiye’de bir ilki başardı. Esas olarak doğal Abaca liflerinden oluşan Pelipaper filtre kağıtları 
olağanüstü ve mükemmel seviyede demleme , renk verme , tat verme ve çay tozunu geçirmeme üzerine inşa 
edilmiştir . Pelipaper dünyadaki geleceğin yeni , yenilikçi ve  öncü filtre kağıdı oyuncusudur . 

 

KOBİLER NEFES ALIYOR... 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne bağlı 
oda ve borsa üyesi olan KOBİ’lere özel, 
sadece %9,9 yıllık faiz oranıyla, (aylık 
%0,83) 50.000 TL’ye kadar “Nefes” kredisi! 
 
TOBB ve KGF desteği ile sunulan bu 
krediye en yakın Deniz Bank ve Ziraat 
Bankası şubesinden başvurabilirsiniz! 
Krediye odamıza bağlı üyelerimiz 
başvurabilirler. 
 
Ülke ekonomisinde önemli yer tutan Küçük 
ve Orta Ölçekli İşletmelerin finansman 
sorunlarının giderilmesine katkı sağlamak 

üzere, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Kredi Garanti Fonu, Denizbank ve Ziraat Bankası arasında 
“TOBB Nefes Kredisi” protokolü imzalandı 
Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir FİŞEKCİ konuya ilişkin bir 
demeç sundu. Başkan FİŞEKCİ, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından organize edilen Nefes 
Kredisi Kampanyasına, Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odasının 200 bin lira kaynak ayırdığını 
belirterek “Odamızın bu finansmanı sayesinde Denizbank veya Ziraat Bankası’nın Vezirköprü 
Şubelerinin KOBİ niteliğindeki üyelerimize üst limiti 50.000 TL olmak üzere 1 yıl vadeli kredi 
seçenekleri sunacağını dile getirdi. 

“Ülke ekonomisinde önemli yer tutan küçük 
ve orta ölçekli işletmelerin içinde bulunduğu 
finansman sorunlarının giderilmesine katkı 
sağlamak üzere, Birliğimiz liderliğinde oda 
ve borsalarımızın katılımı ile kapsamlı bir 
proje oluşturuldu. Proje kapsamında KOBİ 
niteliğinde olan borsa üyelerine belirlenen 
bankalar tarafından yıllık %9,90 faiz 
oranından bir yıl vadeli kredi olarak 
kullandırılması esasına dayandırılmaktadır” 
dedi. Başkan FİŞEKCİ “Kobilerin 
teminatlarında bankalar risk gördüğü için 
kredi vermiyordu. Hazine destekli Kredi 
Garanti Fonu kefaleti ile Kobilerimizin bu 
proje kapsamındaki kredilerine %85 kefalet 
sağlandı. Bankalarımız ise projeye kaynak 
sağladılar” dedi. 
KOBİ niteliği taşıyan üyelerimiz bu krediden 
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yararlanabilecektir” dedi. Krediye ilişkin ayrıntılı bilgi için İlçemizde mevcut Denizbank veya Ziraat 
Bank Şubelerine başvurmaları gerektiğini hatırlatan Başkan FİŞEKCİ, krediye başvurabilmek için 
öncelikle ODAMIZ' DAN, “TOBB Nefes Kredisi Başvurusu İçindir” ibareli faaliyet belgesi alması 
gereklidir” dedi. 
 
 

 

Vezirköprü TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdülkadir FİŞEKCİ, KOSGEB 
Teknoloji ve Yenilik Destekleri Dairesi 
Başkanı olarak atanan Ahmet 
DURSUNUĞLU’NA Hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu. 

KOSGEB Samsun il Müdürlüğü görevini üç 
yıldır sürdüren Ahmet DURSUNOĞLU, 
KOSGEB Teknoloji ve Yenilik Destekleri 
Dairesi Başkanı olarak atandı. 

KOSGEB KOBİGEL-KOBİ Gelişim Destek 
Programı kapsamında üç yeni proje teklif 
çağrısına çıktı. Yayınlanan birinci çağrıya göre, 
hızlı büyüyen KOBİ’lerde Kapasite Geliştirme 

Projeleri’ne 300 bin TL hibe ve 300 bin TL geri dönüşümlü olmak üzere toplam 600 bin TL destek sağlancak. 
Başvuruları alınmaya başlanan diğer bir çağrıda ise, daha önce KOSGEB AR-GE ve Girişimcilik desteği 
kullanan KOBİ’lerin geliştirilmesi için sunulacak projelere 100 bin TL hibe ve 150 bin TL geri dönüşümlü 
olmak üzere toplam 250 bin TL destek sağlanacak. Bunun yanında KOSGEB bilişim sektörü ile ilgili ayrı bir 
üçüncü çağrı yayınlamış durumda. Bilişim teknolojisi alanında faaliyet gösteren KOBİ’lerin geliştirilmesi için 
sunulacak projelere de, 100 bin TL hibe ve 150 bin TL geri dönüşümlü olmak üzere toplam 250 bin TL destek 
sağlayacak”  
 
KOBİ’lere her türlü destek verilecek 
Programın KOBİ’ler için bir yatırım fırsatı olduğunu belirten KOSGEB İl Müdürü Dursunoğlu, Veziköprülü 
KOBİ’lerden başvuru beklediklerini ve başvuru yapmak isteyenlere her türlü desteğin KOSGEB uzmanlarınca 
sağlanacağını söyledi. Dursunoğlu, “Yayınlanan üç çağrı kapsamındaki destekleme oranı Samsun için yüzde 
60 ile yüzde 80 arasında değişiyor. Bu oldukça yüksek bir oran olmasına rağmen, proje kapsamında yerli 
makine-teçhizat alınması durumunda destek oranı yüzde 15 daha artırılabilecek. Buda destek oranının yüzde 
75 ile yüzde 95 arasında olabileceği anlamına geliyor. KOSGEB ilgili çağrılar kapsamında ülkemiz genelinde 
toplam 300 milyon TL destek verecek. Yeni çıkılan projelere başvurular 30 Mayıs – 1 Temmuz 2016 tarihleri 
arasında elektronik ortamda yapılacak. Başvuru şartları ve diğer hususlar için detaylı bilgiye 
www.kosgeb.gov.tr adresinden erişilebilmektedir” diye konuştu. 
 
Başkan FİŞEKCİ’den KOBİ’lere proje çağrısı 
Vezirköprü'ye hedeflenen yatımların ve bu yatırımların istihdama katkılarının arttırılmasında devlet desteği 
kullandıran kuruluşlarının desteklerinin büyük önem taşıdığına vurgu yapan Vezirköprü TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdülkadir FİŞEKCİ ise, “KOBİ’lerin sağlıklı bir biçimde büyüyebilmesi, daha uzun ömürlü olabilmesi 
ve ekonomideki etkinliklerinin attırılabilmesi için özellikle yönetim becerilerinin ve kurumsal yetkinliklerinin 
geliştirilmesi büyük önem arzetmektedir. Bununla birlikte, günümüz inovasyon odaklı rekabet anlayışı dikkate 
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alındığında; tüketici etkisi, mal ve hizmetlerin dünya pazarlarına ve yerel pazarlara markalanarak 
sunulmasının bir zorunluluk haline geldiği gerçeğinden hareketle, KOBİ’lerin uluslararası rekabet gücü 
kazanmalarında ve marka olmalarında doğru stratejilere ihtiyaçları bulunduğu bir gerçektir. Gelişmekte olan 
dünya ve teknoloji ile birlikte büyüyen sanayiye ayak uydurmak isteyen ve küçük kalmak istemeyen işletme 
sahiplerimizin KOSGEB'in sağladığı desteklerden muhakkak yararlanmaları gerekmektedir. Tanıma uyan 
tüm imalatçı sanayici KOBİ’lerimizi proje hazırlayarak, destek programından yararlanmaya davet ediyorum” 
diye ifade etti. 

 

VEZİRKÖPRÜ MESLEK YÜKSEK OKULU DİPLOMA TÖRENİ 

 

2016 -2017 Yılı Eğitim ve 
Öğretimini tamamlayarak 
mezuniyet hakkı kazanan 
Vezirköprü Meslek Yüksek 
Okulu öğrencilerine bundan 
sonraki yaşamlarında başarılar 
diliyoruz. 

 

 

 

 

 

GENÇLİK VE SPOR İLÇE MÜDÜRLÜĞÜMÜZÜN DÜZENLEMİŞ 
OLDUĞU ETKİNLİKTE İLÇEMİZİ TEMSİL EDEN TÜM 
SPORCULARA TEŞEKKÜR EDERİZ. 

Gençlik ve Spor Bakanlığı’ nın Vezirköprü 
Gençlik Hizmetleri ve Spor İlçe Müdürlüğü 
tesislerinde 2016 Yılı Minik, Yıldız, Genç, 
Büyükler kategorisinde Güreş, 
Taekwondo, Boks, Basketbol, Futbol, 
Voleybol, Atletizm, Masa Tenisi, Kort 
Tenisi branşlarında İlçemizi başarı ile 
temsil eden kulüp sporcularına Gençlik ve 
Spor Bakanlığı tarafından sporcu malzeme 
yardımı gerçekleşti. 
Düzenlenen Sporcu Kıyafeti Yardımı 
töreninde Ticaret ve Sanayi Odası 
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Başkanımız Abdülkadir FİŞEKÇİ de bulundu. 
 

 

 

 

KAYBETTİKLERİMİZ… 

!

2009-2013 yılları arasında Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odasında 
Yönetim Kurulu Başkanlığı görevini yapmış olan Mustafa Bahri 
KALAYCIOĞLU’ rahmetle anıyor, Ailesine ve sevenlerine sabırlar 
diliyoruz. 

 Mekânın Cennet Olsun 08 Aralık 2014 

!

!

!

Odamız üyesi ve Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odasına çok 
hizmetleri bulunan Memet İLHAN rahmetle anıyor, Ailesine ve 
sevenlerine sabırlar diliyoruz.  

Mekânın Cennet Olsun 31 Aralık 2014 

!

!

!

Odamız üyesi Furkan TAŞKAYA rahmetle anıyor,  Ailesine ve 
sevenlerine sabırlar diliyoruz.  

Mekânın Cennet Olsun 24 KASIM 2015 

!

!

!

!
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Odamız Üyesi Nejdet ÇELTEKLİ’ yi rahmetle anıyor, Ailesine ve Sevenlerine sabırlar diliyoruz. 

 

Mekânın Cennet Olsun 18 HAZİRAN 2016 

 

 

Odamız Üyesi Vefai TEKER'i rahmetle anıyor, Ailesine ve 
Sevenlerine sabırlar diliyoruz. 

Mekanın Cennet Olsun  27 Aralık 2013 

 

 

 

Odamız Üyesi Ziya ÇIPLAK'i rahmetle anıyor, Ailesine ve 
Sevenlerine sabırlar diliyoruz. 

Mekanın Cennet Olsun  08 Haziran 2015 

ZİYA ÇIPLAK 

 

 

 

Odamız Üyesi Turgut EYİN'i rahmetle anıyor, Ailesine ve 
Sevenlerine sabırlar diliyoruz. 

Mekanın Cennet Olsun  05 Mart 2015 

 

 

 

Odamız Üyesi Sami ÇETİNER'i rahmetle anıyor, Ailesine ve 
Sevenlerine sabırlar diliyoruz. 

Mekanın Cennet Olsun  28 Kasım 2016 
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!

 

 

 

FUAR ZİYARETLERİ VE SOSYAL FAALİYETLER 

VEZİRKÖPRÜ TİCARET VE SANAYİ ODASI OLARAK 24-27 NİSAN TARİHLERİ ARASINDA 
ÇANAKKALE ZAFERİMİZİN 100. YIL MÜNASEBETİ İLE BURSA - ÇANAKKALE VE EDİRNE GEZİ 
PROĞRAMIDÜZENLENMİŞTİR. BU PROĞRAMA KATILAN ODAMIZ ÜYELERİNE, 
MİSARFİRLERİMİZE, BİGA TİCARET VE SANAYİ ODASINA, ÇANAKKALETİCARET 
BORSASINA, E-AKÇA TURİZM ŞİRKETİ ÇALIŞANLARINA TEŞEKKÜR EDERİZ. 

Emir Sultan Hazretleri'ni Ziyaret… 

Soyu Peygamber Efendimiz'e 
(S.A.V.) kadar dayandığından 
“Emir” denilmekle beraber 
Yıldırım Bayezid’e damat 
olmasından dolayı da “Sultan” 
denilmektedir. Padişah Yıldırım 
Bayezid zamanında Bursa’ya 
gelip yerleşen Emir Sultan 
Hazretleri II. Murad devrinde 
Bursa da vefat etmiştir. 

Tophane meydanı, Bursa şehrinin 
ilk kale surlarının inşa edildiği 
yamaçlar, Bursa şehrini kuşatan 
Osman Gazi’nin vefatı sonrasında 
ordunun başına geçen oğlu 
Orhan Gazi Bursa şehrini 1326 
yılında fethetmiştir. Osman Gazi 
ve Orhan Gazi’ye ait türbelerinde 
bulunduğu bu alan da şehir 
surları, saat kulesi ve şehir 
manzarası,Bursa Ulu Camii 
üyelerimiz ile gezilip görülmüştür. 

Yüzyıllardır ayakta duran güzide 
bir şehrin, tarihi, doğal, kültürel 
güzellikleri değerli üyelerimiz ve 
misafirlerimiz ile gezmek, 
paylaşmak, ikili ilişkilerimizi da 
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hada perçinlemek adına yapılmıştır. 

 

 

 

 

BİR DEVRİN BATTIĞI YER… 

Çanakkale, görmek ve gezmek için 
öncelik verilmesi gereken 
şehirlerimizden biri. Bu şehirde 
gezerken Çanakkale’nin tarihi önemini 
daha yakından hissedecek, sahip 
olduğumuz değerlere ve anılarımıza 
daha çok sarılmak isteyeceksiniz. 

Seyit Onbaşı Şehitliği… 

18 Mart 1915 günü Şehit olan Seyid 
Onbaşının arkadaşlarının gömülü 
bulunduğu Rumeli Mecidiye Şehitliğinin 
ve Mecidiye Tabyasının görülmesi. 

Seyid Onbaşının 215kg(Kıyye) mermiyi kaldırdığı Tabya, Top ve o boyuttaki mermilerden örneklerin 
görülmesi 18 Mart ve Deniz Zaferinin, Seyid Onbaşı ve arkadaşlarının  ve topçu bataryasının 
komutanı Yzb. MEHMET HİLMİ beyin ve diğer komutan ve arkadaşlarının hatıratları anlatıldı. 
 

İnsanlık tarihinin en büyük ve en çetin 
savaşlarından birinin yaşandığı 
Çanakkale Savaşlarının 
100.yıldönümü etkinliklerinin amacına 
uygun bir şekilde gerçekleştirilmesi 
için Odamız meclis kararı ile 
üyelerimiz ile Çanakkale’ye çıkarma 
yaptı. 

Rehber eşliğinde Gelibolu yarımadası 
gezilerek, Muharebeler öncesi 
gelişmeler, Kara Savaşları, Deniz 
Savaşları, Hava Savaşları, Çanakkale 
Cephesi, 57. Alay Şehitliği, 
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Conkbayırı, Anıttepe ve mevziler tek tek anlatılarak o günler tekrar anıldı. 

Mustafa Kemal Atatürkün 25 Nisan 1915 günü kara muharebelerine başladığı 261 rakımlı tepe, 
Conkbayırı Mehmetçik zafer kitabeleri, Atatürkün saatine misket kurşununun çarptığı yer, Yeni 
Zelanda anıtı, Atatürkten sonra Anafartalar grup komutanı olan Fevzi Çakmak'ın kardeşi  Şehit 
Üst.Nazif Çakmak'ın mezarı, Atatürk'ün gözetleme yeri. 

 

ULUSLARARASI AĞAÇ İŞLERİ MAKİNELERİ MOBİLYA VE EKİPMANLARI FUAR 
ORGANİZASYONU (İSTANBUL- TÜYAP) 

Vezirköprü Ticaret ve Sanayi 
Odası ile Vezirköprü Orman 
Ürünleri A.Ş. ortaklaşa İstanbul 
Tüyap Fuar ve Kongre 
merkezinde Uluslararası Ağaç 
İşlemeleri Makine ve Ekipman 
Fuarı na katıldı.  

Girişimcilerin ve üreticilerin 
ufkunu açacak olan bu 
fuarlardan yararlanılması için 
yapılan etkinlikler diğer fuar 
etkinlikleri ile devam edecektir. 

 

 

TÜRK YAPI SEKTÖRÜNÜN VE BÖLGENİN EN BÜYÜK BULUŞMASI (İSTANBUL TÜYAP) 

YAPI FUARI - TURKEYBUILD, 
1978 yılından bu yana her yıl 
büyüyen fuar alanları, zenginleşen 
ürün ve hizmetleri, artan yerli ve 
yabancı katılımcı sayısı ile dünya 
standartlarında hizmet sunan 
uluslararası bir YAPI 
MALZEMELERİ ve 
TEKNOLOJİLERİ  zirvesidir. 
  

Yapı Fuarları - Turkeybuild, 
İstanbul, Ankara ve İzmir’de, 
Türkiye’nin ve bölgelerin lider 
fuarlarını oluşturmaktadır. Ulusal ve 
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uluslararası alanda güvenilir bir marka olan fuarlar, her geçen yıl büyüyerek, sektöre sağlanan faydayı 
artırmaktadır. Türk yapı sektörünü uluslararası arenada da temsil eden Yapı Fuarları – Turkeybuild, yıl 
boyunca yerli yabancı 180.000 ziyaretçiyi buluşturmaktadır. Bu kapsamda Dünya’daki beş büyük yapı 
fuarından biri olan Yapı Fuarı – Turkeybuild İstanbul, “Türkiye’nin de içinde bulunduğu Balkanlar, BDT 
ülkeleri, Orta Doğu ve Kuzey Afrika’yı kapsayan bölgenin en büyük yapı malzemeleri fuarı” olma özelliğini 
taşımaktadır. 

 
 
VEZİRKÖPRÜ TİCARET VE SANAYİ ODASI KONYA TARIM FUARIN’DA 
 

Odamız öncülüğünde ziyaret 
amaçlı Konya'da açılan 12. 
Uluslararası Tarım, Tarımsal 
Mekanizasyon ve Tarla 
Teknolojileri Fuarı'na katıldık. 
 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Abdülkadir FİŞEKCİ bu fuar 

organizasyonlarını 
düzenlememizin amacı 
üyelerimiz ile birliktelik 
sağlamak, yeniliklere açık 
olmak, mesleki alanlarımızda 
daha başarılı olmaktır, bir 
katılımcımız bile bu 
organizasyonlardan ilçemize 
bir yenilik getirse bizim için 
başarıdır dedi. Tüm Katılımcı 

misafirlerimize odamız adına teşekkür eder, saygılarımızı sunarız. 

Konya; tarıma elverişli arazi yapısıyla tarım alanında ve tarımsal sanayide Türkiye'nin lokomotifidir. 
Ülkemizin "Tarım Başkenti", "Tahıl Ambarı", "Tohum Üretim Merkezi" ve "Protein Deposu" olmasının 

yanı sıra 1950 yılından sonra 
gelişmeye başlayan Konya 
sanayisinde 1960 yılından 
sonra tarım alet ve makineleri 
başta olmak üzere, deri ve 
ambalaj sanayi ile muhtelif 
makine ve aksamı imalatına 
dönük fabrikalar kurulup 
geliştirilmiş ve önceden beri 
bir tarım kenti görünümünde 
olan Konya, sanayi Kenti olma 
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sürecine girerek, Anadolu'nun üretim üssü haline gelmiştir. 

21 ülkeden bin 200 marka, 394 firma ve temsilcisinin katılımı ile gerçekleştirilen fuar, 60 ülke ve 81 
ilden gelecek 350 binin üzerinde ziyaretçiye ev sahipliği yapıyor. Tarımsal mekanizasyon anlamında 
tüm teknolojik yeniliklerin görücüye çıktığı fuar, traktörden biçerdövere, tarımsal mekanizasyon 
lansmanlarına ve çeşitli etkinliklere de ev sahipliği yapıyor. Konusunda ülkenin en fazla ziyaretçiyi 
ağırlayan fuarı ve artık sadece ülkemiz açısından değil Avrasya coğrafyasının da sektöründeki en 
önemli buluşması  

 
VEZİRKÖPRÜ TİCARET VE SANAYİ ODASI DUBAİ GIDA FUARI İŞ GEZİSİ PROĞRAMI 
 
KOSGEB Destekli Gıda Fuarına Alanya Ticaret ve Sanayi Odası - Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası 
ve Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası olmak üzere Toplam 70 kişilik heyetle katılım sağlandı.  
 
1. Gün Dünyadan birçok ülkenin katıldığı ve ürünlerini sergilediği Gıda Fuarı ziyareti, 
2. Gün Ticaret ve Yatırımları desteklemek için kurulan Dubai Serbest bölgesi olan (RAK) ziyareti  
3. Gün Dubai ataşelikleri ve Dubai Ticaret ve Sanayi Odası ziyaretleri 
4. Gün Dubai şehir gezisi gerçekleştirilmiştir. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
İsmob İstanbul Mobilya Fuarı, İstanbul Mobilya Fuarı - Tüyap 
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İstanbul Mobilya Fuarı (İSMOB), TÜYAP 
Fuarcılık ile Türkiye Mobilya Sanayicileri 
Derneği’nin (MOSDER)  düzenlendi. 1000'den 
fazla markanın katıldığı fuara Odamızdan 
Anakara Mobiyla ( Zafer SARIER) Hilal 
Mobilya (Bekir TEBER) Yiğitler Mobilya 
(Emrullah YİĞİT) İndivani Yatak ve Baza 
(Ayhan KÜKÜRT) Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdülkadir FİŞEKCİ katıldı. 
  

 

 
TÜYAP Samsun Fuar ve Kongre Merkezi'nde bu yıl 3'ncisi düzenlenen, Samsun Gıda, İçecek 
Ürünleri Gıda İşleme Teknolojileri, Paketleme ve Lojistik Fuarı", törenle kapılarını 
ziyaretçilere açtı.  

TÜYAP Samsun Fuar ve Kongre Merkezinde düzenlenen Samsun Gıda 2017 Fuarı’nın açılışına 
binlerce Samsunlu akın etti. Fuarın açılış konuşmasını yapan TÜYAP Anadolu Fuarları A.Ş. Genel 
Müdürü Cihat Alagöz, “Bu sene 5 farklı ülkeden 159 iş adamını fuarımızda ağırlıyoruz. Yani yabancı 
ziyaretçi sayısını yüzde 38 oranında arttırdık. Geçen sene 72 firmamız fuarımıza katılım sağlamıştı. 
Bu sene ise 80 firmaya çıktı. Fuarımız yüzde 11 oranında da katılımcı alanında büyüme gösterdi. 
Fuarımızın kapladığı alan ise yüzde 32 alanında büyüdü. Ne mutlu bize ki Samsun’u bir fuar şehri 
yapma konusunda da adım adım ilerliyoruz” dedi. 

“Gıda olmazsa olmazımız” 
Daha sonra konuşan Türkiye Gıda Sanayi 
İşverenleri Sendikası Yönetim Kurulu Başkanı 
Necdet Buzbaş, “Gıda olmazsa olmazımızdır. 
Beslenme ihtiyacımızı karşıladığı için gıda 
sektörü stratejik bir sektördür. Ülkemizde 3 bin 
satış yeri 244 bin tüketim noktası ve 83 bin 
üretim yeri bulunmaktadır. Sektörün büyüklüğü 
ise 150 milyar dolar civarındadır” diye 
konuştu. 
  

 

Murzioğlu: “Ekonomiye büyük katkı sağlıyor” 

Fuarın hayırlı olması temennisinde bulunan Samsun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Salih Zeki Murzioğlu, “Samsunumuz ilk organizasyondan bu yana 16. fuara ev sahipliği 
yapmaktadır. Samsun Türkiye’nin ilk milli fuarına sahip bir şehirdir. Bizim ilimizde çok önemli bir fuar 
geleneği ve kültürü var. Biz bu geleneği artık bu çatı altında devam ettirmenin mutluluğunu 
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yaşıyoruz. Bu vesile ile ekonomimize katkı sağlayan bu yapıyı kazandırma noktasında desteklerini 
esirgemeyen herkese teşekkürlerimi sunarım” şeklinde konuştu. 
 
“Samsun’u daha zengin bir şehir yapmanın yollarını bulmamız lazım” 
Her zaman büyümek ve zengin bir ülke olmak arzusunda olduklarını dile getiren Samsun 
Büyükşehir Belediye Başkanı Yusuf Ziya Yılmaz, “Allah bize bu istediğimizi verdi. Ülke itibariyle 
büyüyüp zengin olma şansını yakaladık. Yani bizim unumuz, şekerimiz var. Biz aslında çalışmadan 
yorulmadan keyif içerisinde bir gelişmenin beklentisi içerisinde olsak başaramayız. Tam tersine 
özgürlüğümüzü bile kaybederiz. 

 Aslında biz bu Fuar ve Kongre Merkezimizi zor şartlar altına yaptık. Bu tesis yapılmadan önce 
Doğupark ve Batıpark’ta kurduğumuz çadırlarda fuar yapıyorduk. Ter ve rutubet içerisinde fuar 
yapıyorduk. Bugün modern bir ortamda fuarımızı organize ediyoruz. Bugün fuara gelmemiş olan 
firma yetkililerine seslenmek istiyorum. Ne olur bir daha bunu yapmasınlar. Bunların hepsinin şu 
anda bu salonda olması lazımdı. Bugün burada bir gıda fuarı organize edilmişse bunun başarısını 
sağlamak hepimizin görevidir. Samsun 10 bin kilometrekare yani 1 milyon hektarlık bir coğrafya. 
Bunun 400 bin hektarı taşı diksen büyür dedikleri bir toprağa sahip. Taşı bırak ne dikersen dik 
büyüyebilecek ölçekte verimli topraklarda yaşıyoruz. Son yıllarda fındık sayesinde bazı ilçelerimiz 
zengin ilçe seviyesine girdi. Şimdi biraz gayet edersek bana göre daha güzel işler yaparız. 
Samsun’u daha zengin bir şehir yapmanın yollarını bulmamız lazım” ifadelerini kullandı. 
 
“Samsun hızla gelişiyor” 
Son olarak konuşma yapan Samsun Valisi Osman Kaymak ise, “Samsun her alanda büyüyor. Biz 
geldiğimizde olimpiyatlar vardı. Allah’a şükür bunu da çok güzel bir şekilde başardık. Bu fuarlar 
sayesinde de ortaya koyduğumuz hedefler var. Bu hedeflere ulaşırken bu fuarlar bizlere ciddi 
derecede katkı sağlıyor. 4 aylık süre içerisinde gördüğüm kadarıyla Samsun hızla gelişiyor. Bafra ve 
Çarşamba Ovalarının bu bölgede bulunması ve bir sürü verimli potansiyellere rağmen bu şehrin göç 
vermemesi gerekir. Aksine göç almalıyız. Bu nedenle de çalışmak durumundayız” şeklinde konuştu. 
Konuşmaların ardından açılışı gerçekleşen Samsun Gıda 2017 Fuarı, protokol üyeleri ve ziyaretçiler 
tarafından gezildi. 

 

Vezirköprü TSO Antalya Yöresel ve Geleneksel Ürünler Fuarında… 
 
Antalya Ticaret Borsası öncülüğünde Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği desteği ile her yıl düzenlenen Yöresel 
ve Geleneksel Ürünler Fuarına VEZİRKÖPRÜ TİCARET VE SANAYİ Odası olarak Vezirköprü standında 
yöremize ait Vezirköprü yassı semaveri, Soruk Şile bezi, Tahtaköprükilimi,İncesu süpürgeleri Ahmet 
YAKIT’IN imal ettiği Vezirköprü orman ve ağaç işlemesi hediyelik eşyalar standımızda sergilenmiştir. 
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Samsun TSO ile birlikte standa sergilenen yöresel ve geleneksel ürünlerimizi antalyada bunan 
Vezirköprülüler dernekleri ve hemşerilerimiz tarafından yoğun ilgi gördü. 
 

Yönetim Kurulu Başkanı FİŞEKCİ, Yöresel Ürünler Fuarının 
oldukça anlamlı olduğunu, Türk kültürü çok derin, çok köklü 
bir kültür ve Ülkemizin dört bir yanında dünyaya tanıtılması 
gereken çok önemli değerlerimiz var. Yöresel Ürünler Fuarı 
da  bu amaca hizmet ediyor” diye konuştu. Vezirköprü 
yöresinin değerlerini fuarda katılımcılarla paylaşmaktan 
mutluluk duyduklarını kaydeden yönetim kurulu başkanımız 
Fişekci “Fuara tüm samsun ve ilçe oda ve borsalarımızla 
katılımı ile Vezirköprü’nün semaveri, Çarşamba’nın 
kıvratması, gevrek simidi, sekiz köşe kasketi, Bafra’nın 
pidesi, nokulu, kaymaklı lokumu, pirinci, Terme’nin pidesi, 

pirinci, Samsun’un simidi, pidesi, lokumu; bunlar tüm 
dünyanın tanıması gereken yöresel lezzetler” diye 
konuştu. . 

 
Turizmin başkenti Antalya'da yerli ve yabancı pek çok 
ziyaretcinin bulunduğu bir lokasyonda böyle bir 
organizasyonun yapılmasının bölge adına çok önemli bir 
tanıtım aracı olduğunu vurgulayan Abdülkadir FİŞEKCİ 
ancak tüm bu değerlerimizi koruma altına almamız ve 
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ekonomik değer elde edecek şekilde 
dünya pazarlarına sunmamız 
gerekmektedir dedi. 
 

TOBB Başkanı M.Rifat 
HİSARCIKLIOĞLU Yöresel Ürünler 
Fuarını gezerek incelemelerde 
bulundu. 
 
 
Bu yıl 6. düzenlenen Yöresel Ürünler 
Fuarı (YÖREX) Antalya Ekspo Fuar 
alanında açıldı.  
 
68 İlden 101 oda ve borsa 11 
kalkınma ajansı, 52 kurum, 224 firma 

yer aldı.  
Açılışa Antalya Valisi Muammer Türker, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Menderes Türel, Tobb Başkanı 
M.RifatHisarcıklıoğlu, katılımcı oda ve borsaların Yönetim 
Kurulu Başkanları ve bazı partilein Milletvekilleri katıldı. 
 

Vezirköprü TSO Yörex fuarında Vezirköprü Semaveri, Tahtaköprü el dokuması kilimleri ve İncesu 
süpürgesi ile ilçemizi ve Samsunumuzu fuarda temsil etti. Fuarda ziyaretcilere Vezirköprü yassı 
semaverinin nasıl yapıldığını ve özellikleri tanıtılarak, ücretsiz semaver cayı dağıtıldı. 
 
 
ODAMIZIN 35. YIL DÖNÜMÜNDE ÜYELERİMİZLE BİRLİKTE... 

                                                                                                      Vezirköprü Ti                    
caret ve S                            sanayi Odası Taşhan'da üyeler ve protokol ile iftar 
yemeğinde buluştu. 

Odamızın 35. Yıl dönümünde Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odasına kayıtlı mesleğinde 35 yılını artık geride 
bırakan odamız üyelerine, gelir vergisi ve 
kurumlar vergisinde ilk 3 de sıralamaya giren 
işletmelere ve Ürettiği ürünün ihracatını 
yaparak ülkemizi ve ilçemizi yurt dışında 
temsil ederek ekonomiye değer katanlara 
plaketleri verildi. 

Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası Kamu 
Kurumu Niteliğinde Meslek Kuruluşu olup 1979 
yılında kurulmuştur. Bu yıl kuruluşunun 35. yıl 
dönümünü kutluyoruz.  1979 yılında Gülami 
Erdoğan 1984 Yılında Ahmet Beşer 1989 
Yılında Ahmet Hidayet Bektaş 1995 Yılında 
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İbrahim Sadık Edis 2009 Yılında Mustafa Bahri Kalaycıoğlu ve 2013 yılında Abdülkadir Fişekci toplamda 6 
yönetim kurulu başkanı ve meclis üyeleri ile birlikte yöremize en güzel hizmetleri sunmaya gayret etmiş ve 
etmektedirler.. 
  
Odamızın 35. Yıl dönümünde Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odasına kayıtlı mesleğinde 35 yılını artık geride 
bırakan odamız üyelerine, gelir vergisi ve kurumlar vergisinde ilk 3 de sıralamaya giren işletmelere ve Ürettiği 
ürünün ihracatını yaparak ülkemizi ve ilçemizi yurt dışında temsil ederek ekonomiye değer katanlara plaketleri 
verildi. 

 

 

 

 

 

TOBB ve Oda - Borsa camiası her zaman demokrasiden ve milletten yana olacaktır. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M.Rifat Hisarcıklıoğlu, 365 Oda ve Borsa Başkanı ile birlikte 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ı ziyaret etti. 

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, oda ve borsa başkanlarıyla 
birlikte Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan ile düzenlenen istişare toplantısına katıldı. 
Hisarcıklıoğlu, “TOBB ve Oda-Borsa camiası olarak, dün olduğu 
gibi yarın da, demokrasiden, milletimizden, devletimizden yana 
olmaya devam edeceğiz” dedi. 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde Oda ve Borsa Başkanları ile İstişare 
Toplantısında bir konuşma yapan TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın bu olağan üstü durum 
karşısındaki soğukkanlı tavrının ve bu zor süreçte bile ekonomiyi ön 
planda tutmasının iş dünyasının moralini ve çalışma şevkini 
artırdığını söyledi. “Bizler, ülkemizin tüccar ve sanayicileri olarak, 
daha güçlü bir ekonomi için, hiçbir kesintiye uğramadan yola devam 
etmek azmindeyiz. Bu çerçevede üzerimize düşeni yapıyoruz, 
yapacağız” diyen Hisarcıklıoğlu, ülke ve millet olarak büyük bir 
badire atlatıldığını ifade etti. 
 

 

Karşılaşılan tehlikenin sıradan bir darbe girişimi olmadığını anlatan Hisarcıklıoğlu, “Bu aynı zamanda yeniden 
yükselişe geçen Türkiye’nin önünü kesme ve emin adımlarla ilerlediğimiz Büyük Türkiye hayalimizi sonsuza kadar 
yok etme planıydı. Allah’ıma hamd ediyorum. O gece bu milletin yardımına yetişti. 15 Temmuz gecesi FETÖ terör 
örgütünün gerçekleştirdiği hain saldırı, Cumhurbaşkanımızın liderliğinde başlatılan milli direnişle ve milletimizin 
ferasetiyle akamete uğradı. Bizleri böyle bir milletin ferdi yaptığı için Allah’a şükürler olsun” diye konuştu. 
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-TOBB camiası demokrasi 
mücadelesinin yanında  
 
TOBB camiasının, oda ve borsaların il 
ve ilçelerinde, cunta karşıtı 
mücadelenin şerefli birer neferi 
olduğuna işaret eden Hisarcıklıoğlu bu 
süreçte camianın bir de şehit 
verdiğinden söz etti. Hisarcıklıoğlu, 
TOBB ETÜ öğrencimiz Ömercan 
Açıkgöz’ün darbecilere karşı, 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi mevkiinde 
mücadele verirken şehit düştüğü 
bilgisini verdi.FETÖ kaynaklı bu darbe 
girişiminin ortaya çıkmasıyla birlikte, ilk 
tepkiyi gösteren meslek örgütü 
olduklarının altını çizen TOBB Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu şöyle konuştu: 
  
“Korsan darbe bildirisi okunur okunmaz, demokrasiden ve milli iradeden yana olan tavrımızı, internet üzerinden ve 
TV’lerden tüm ülkeye hemen duyurduk. Demokrasiye sahip çıkılması için, 81 il ve 160 ilçede Oda ve 
Borsalarımızın meclis üyesi, meslek komitesi üyeleri dahil 85 bin kişiye SMS mesajı attık. Ertesi gün 16 
Temmuz’da gazi Meclisimize gittik. Meclis Başkanımıza, siyasi partilere taziye ziyaretinde bulunduk. 
  
Meclisteki tarihi oturuma katılarak, Türk iş dünyası olarak demokrasiden yana olduğumuzu gösterdik. 19 
Temmuz’da 365 Oda ve Borsamızla birlikte darbeye karşı tepkimizi, 81 il ve 160 ilçede eş zamanlı olarak 
gösterdik. ‘Demokrasi Vazgeçilmezimiz, Milli İrade Gücümüz, Kardeşliğimiz Geleceğimizdir’ dedik. 20 Temmuz’da 
da 538 STK temsilcisi ile TBMM’yi bir kez daha ziyaret ettik. ‘Demokrasiye Bağlılık’ bildirimizi deklare ettik. Yurt 
dışındaki tüm muhataplarımızla temasa geçtik. Demokrasimizin ve ekonomimizin sapasağlam ayakta olduğunu, 
Türkiye’ye yönelik hiçbir endişe duymamaları gerektiğini bildirdik. 
  
Türkiye’deki en büyük uluslararası yatırımcılarla bir araya geldik. Hem yaşadığımız süreci, hem Türkiye 
ekonomisinin temellerinin nasıl güçlü olduğunu anlattık. Yine tüm bu süreçte, Oda ve Borsalarımız, il ve 
ilçelerinde, ilk andan itibaren cunta karşıtı bu mücadelenin şerefli birer neferi oldular. 
  
Her bir şehirde halkımızın demokrasi nöbetlerine katıldılar, lojistik ve gıda gibi destekler verdiler. 
Demokrasiye ve sandığa sahip çıkan Oda ve Borsa camiamla, buradaki tüm arkadaşlarımla gurur duyuyorum. 
Bu mücadelede ağır bedeller de ödedik. Şehit düşen kardeşlerimize bir kez daha Allah’tan rahmet, yaralılarımıza 
acil şifalar diliyorum. Şehitlerimizin kanının yerde kalmaması için devletimiz terör örgütü ile en etkin şekilde 
mücadele ediyor, suçluların cezalandırılması için çalışıyor. 
  
Bizlerin yapması gereken de şehitlerimizin verdiği mücadeleye yakışır şekilde, her zamankinden daha fazla 
çalışmak ve üretmektir. Artık kaybedecek vaktimiz yok. Türkiye’yi ekonomik olarak çok daha güçlü hale getirmek 
zorundayız.” 
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OHAL’a destek 

Öte yandan Oda-Borsa camiası 
olarak, kamu düzeninin korunması 
ve hizmetlerin etkin bir şekilde 
işlemesi için alınan OHAL kararını 
desteklediklerini de vurgulayan 
Hisarcıklıoğlu, bu zor dönemde 
herkesin devlete yardım etmesinin 
millet olmanın gereği olduğunu 
anlattı. TOBB Başkanı 
Hisarcıklıoğlu, devletin başlattığı 
şehit ve gazilere yönelik 
dayanışma kampanyasına da, 
TOBB-Oda-Borsa camiası olarak 
önemli bir katkı sağlayacaklarını 
bildirdi. 
  
“Özetle bu camia, demokrasiye ve 
sandığa sahip çıkmıştır. Bundan 
sonra da, Devletimizin yanında, 
milletimizin emrinde olacağız” 
diyen TOBB Başkanı şöyle 
konuştu: “Bu ülkeyi, bu milleti daha 
zengin yapmak için çalışacağız. 
Şimdi eskisinden daha büyük işler 
yapmak zorundayız. Daha fazla 

yatırım, istihdam, ihracat sağlamak zorundayız. 
  
Sizin desteğinizle inşallah, tüm bu tuzakları aşacağız, ülkemizi dünyanın en büyük 10 ekonomisi arasına 
sokacağız. TOBB ve Oda-Borsa camiası olarak, dün olduğu gibi yarın da, demokrasiden, milletimizden, 
devletimizden yana olmaya devam edeceğiz. 
  
Kısa sürede hep beraber daha güvenli bir ülke ve daha güçlü bir ekonomiye kavuşacağımıza inanıyoruz. Bu 
süreçte bize düşen görev, millete ve devlete bağlılıktır. Ülkemizin birliğine, kardeşliğimize ve demokrasimize 
düşman olanların da karşısına dikileceğiz.” 
 

TOBB BAŞKANI 
M.RİFAT 
HİSARCIKLIOĞLU 
ODAMIZI ZİYARET 
ETTİ. 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve 
beraberindeki heyet, Vezirköprü Ticaret 
ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti. 
Vezirköprü TSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Abdulkadir Fişekci ve Belediye Başkanı İ. 
Sadık Edis’in ‘hoş geldin’ konuşmasından 
sonra söz alan Hisarcıklıoğlu, “Vizyon 
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sahibi bir başkan var. Bu sayede 7 Ağustos’ta ve geçtiğimiz haftalarda Cumhurbaşkanımız ile olan görüşmelerde 
Vezirköprü sorunlarını kendisine iletti. Vezirköprü, YOREX fuarlarında aktif yer aldı. Ancak iki başkan buradayken 
söyleyeyim. Bu oda Vezirköprü’ye yakışmıyor. Hep birlikte Vezirköprü’ye yeni bir hizmet binası kazandıralım” dedi. 
Hisarcıklıoğlu ayrıca, “Vezirköprü’nün sorunlarını Fişekci her yerde dile getiriyor. Ben de fakülte ve sanayi için 
destek vereceğim ve takipçisi olacağım. TOBB olarak 81 ilde 81 okul kampanyamız var. Bunlar bittikten sonra 
ilçelere yöneleceğiz. Henüz Samsun’da bile TOBB’un okulu yok” açıklamasında bulundu. 
Hisarcıklıoğlu ziyarette “Yunus’un Gül Bahçesinden” isimli kitabı Fişekci’ye hediye ederken, Vezirköprü TSO 
yetkilileri de Hisarcıklıoğlu’na plaket takdim etti. 
HİSARCIKLIOĞLU daha sonra 2009-2013 yılları arasında Vezirköpür TSO Yönetim Kurulu Başkanı M.Bahri 
KALAYCIOĞLU'nun evine taziye ziyaretinde bulundu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Şahinkaya Kanyonu Vezirköprü’nün Yeni Turizm 
Kapısı 
Şahinkaya Kanyonu aslında kelimenin tam anlamıyla balta girmemiş orman veya el 
değmemiş bir yer şeklinde tanımlanabilir. Doğal olarak sarp arazi ve kayalık olması nedeniyle 
turizme geç kazandırılmış olsa da artık turizme hizmet etmeye başladı. İşte doğayı ve yeni 
keşifleri sevenler için Şahinkaya Kanyonunun harika görüntüsü... 
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Hafta içi özellikle hafta sonu gelen turistlerle dolup taşan Şahinkaya Kanyonu'nun çok beğenildiği ve ilçede 
en çok ziyaret edilen yer olmaktadır. Bin 987 yılında Altınkaya Barajı'nın su tutmaya başlaması ile muhteşem 
bir görüntü oluşturan Şahinkaya!Kanyonu'nun 2005 yılında amatör fotoğrafçı öğretmen Adnan Aci ve 
Bünyamin Kıvrak'ın çektikleri fotoğraflarla tanıtımına başlandığı, Samsun Büyükşehir Belediyesi, 
Vezirköprü Belediyesi ve sivil toplum örgütlerinin tanıtım çalışmalarıyla süreç hız kazandı. 
 
Samsun Büyükşehir Belediyesi'nin yapılan bir protokolle 5 yıllığına devraldığı kanyonun yolunun asfaltlama 
çalışmalarının büyük ölçüde tamamlandığı ve kanyon projesinin hayata geçirilmesi ile turizm patlaması 
yaşanacağı öngörülüyor. 
 
İlçeye her gelenin mutlaka uğradığı yer olan kanyonda tekne gezintisi organizasyonu yapılıyor. Kanyonu 
gezmek için özellikle hafta sonları turların geldiğini ve büyük bir yoğunluk yaşandığını, gezen herkesi 
büyüleyen kanyonun projenin hayata geçirilmesi ile daha da canlanacağını ifade edilmektedir. 

Kanyonda nikah, nişan, yaş günü, düğün etkinliklerinin yapıldığı ve sosyal etkinliklerin yapılması için tercih 
edilmektedir.  

 

 

250 METRE HIZA ULAŞTI 
 

Daha önce Erzurum 
Uzundere’de 299 metreden 
atlayarak rekor kıran 
Serbest atlayış (Base 
jumper) sporcusu Cengiz 
Koçak, doğal güzelliği ile 
göz kamaştıran Vezirköprü 
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ilçesindeki Şahinkaya Kanyonu'nda keşfettiği 324 metrelik uçurumdan serbest atlayış gerçekleştirdi. Kendini boşluğa 
bıraktıktan sonra her iki yakası dik kayalık olan kanyonda 250 kilometre hıza ulaşan Cengiz Koçak, inişe 70 metre kale 
paraşütünü açtı. İzleyenlerin adeta nefesini tutarak izlediği Koçak, planlanan iniş noktası olan feribota yaklaşırken 
aniden çıkan rüzgar nedeniyle suya inmek zorunda kaldı. Daha sonra feribota alıNan Cengiz Koçak, yeni bir rekor 
kırmanın mutluluğu ile zafer işareti yaptı. 

KANYONDA İLK ATLAYAN O OLDU 
Serbest atlayış sporcusu Cengiz Koçak, Vezirköprü Şahinkaya Kanyonu'na uçurumdan ilk atlayan kişi olmanın sevincini 
yaşadığını, bu atlayış ile yeni bir Türkiye rekoru kırdığını anlattı ve "Yüksek Şehirler Arıyorum adını verdiğimiz proje 
kapsamında bu tür bilinmezliği olan bölgeleri buluyor ve tanıtımını gerçekleştirmek için serbest atlayış yapıyorum. 
Planımızda uçurumdan atladıktan sonra Feribot'a inmek vardı. Ancak aniden rüzgar çıkınca emniyetli olması için suya 
iniş yaptım. 324 metrelik atlayış noktasının adını da karşılığı 'göçebe' olan 'nobad' adını koydum. Burayı adralin 
kanyonu yapmak ve uluslararası boyutta tanıtımını sağlamak için çalışmalar yapacağız" dedi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ODAMIZ AKARYAKIT BAYİLERİ İLE ANKARADAYIZ. 
Odamız Akaryakıt 
Sektörünün temsilcileri 
Sheraton otelinde 
düzenlenen geniş kapsamlı 
sektör sorunlarının 
görüşüldüğü toplantıya 
katıldı. 
Yönetim Kurulu Başkanı 
FİŞEKCİ üyelerimizin 
sorunları, sıkıntıları bizim 
sorunumuz bizim 
sıkıntımızdır bu sorunlarını 
çözüme kavuşturmak için ne 
gerikiyorsa meclisimizle, 
yönetim kurulumuzla gece 
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gündüz farketmez oda olarak yapacağız, üyelerimiz ve ilçemiz sahipsiz değil olamaz dedi. 
Yaklaşık üç bin bayinin katıldığı toplantıda Petrol Ürünleri İşverenler Sendikası Genel Başkanı 

Muhsin ALKAN ve Genel 
Başkan Yardımcısı İmran 
OKUMUŞ ile görüşen 
üyelerimiz kaçak akaryakıt, 
kar marjları ve Epdk ile olan 
sıkıntılar hakkında bilgi 
vererek sıkıntılarının 
giderilmesi hakkında 
gerekenin yapılmasını 
istediler. 
 

 

 

 

 

 

 

EĞİTİM VE YARDIMLAŞMA 
Vezirköprülü Genç Girişimcilere Sertifikaları Törenle Verildi... 

Vezirköprü Ticaret ve 
Sanayi Odası, İŞKUR ve 
KOSGEB işbirliği ile 27 
Ocak - 27 Mart 2016 
tarihleri arasında 
Vezirköprü’de üçüncüsü 
düzenlenen Uygulamalı 
Girişimcilik Eğitimlerini 
başarıyla bitiren girişimci 
adaylarına belgeleri 12 
Nisan 2016 günü Atatürk 
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İş Merkezi’nde yapılan törenle verildi. 

Girişimcilik Eğitimi belge törenine Vezirköprü Kaymakamı Mahmut KAŞIKCI, Garnizon Komutanı, Ömer 
AYDOĞAN, İŞKUR İl Müdürü Sayın Hasan KILIÇASLAN,  KOSGEB Samsun İl Müdürü Ahmet DURSUNOĞLU, 
Vezirköprü MYO Müdürü Gonca Özdemir TARI, Halk Eğitim Müdürü Eyüp KUMAŞ, Vezirköprü Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Abdülkadir FİŞEKCİ, Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu ve meclis üyeleri ile 
girişimci adayları ve basın mensupları katıldı. 

Törende bir konuşma yapan 
Vezirköprü TSO Yönetim 
Kurulu Başkanı FİŞEKCİ 
“Bölgemizde girişimciliğin 
yaygınlaştırılması çalışmaları 
kapsamında Vezirköprü 
Ticaret ve Sanayi Odası ile 
İŞKUR ve KOSGEB Samsun 
Müdürlüğü işbirliği ile 
Odamızda gerçekleştirilen 

“UYGULAMALI 
GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMİ”ni 
başarıyla tamamladınız. 
Sizlerin de bildiği gibi bu 
eğitimler yeni işyerlerinin 
açılmasına ve yeni istihdam 
alanları oluşmasına katkı 
sağlamaktadır. 

 

Ülkemizin kalkınması için en büyük görevimiz üretmektir. Girişimci sayımız artarsa üretimimiz artacak, ihracatımız 
artacak, istihdam artacak. Eğitimlere katılan girişimcilerimiz yalnızca kendilerine değil, ülke ekonomisine de katkı 
sağlayacaklardır. 

Değerli katılımcılar; Devletimizin kobi’lere yönelik sürekli 
destekleri var, bu destekleri yatırım fırsatlarına çevirmemiz 
gerekiyor. Devlet destekleri hakkında KOSGEB, İŞKUR, KIRSAL 
KALKINMAYI DESTEKLEME KURUMU, programlarına başvuru 
yapmak gerekiyor. Bu konuda her türlü destek ilgili uzmanlar 
tarafından veriliyor. Vezirköprü ilçemizin hedeflenen yatırımların 
ve bu yatırımların istihdama katkılarının artırılmasında devlet 
desteklerini firmalarımızın kaçırmaması gerekmektedir. KOBİ’lerin 
sağlıklı bir biçimde büyüyebilmesi, daha uzun ömürlü olabilmesi 
ve ekonomideki etkinliklerinin attırılabilmesi için özellikle yönetim 
becerilerinin ve kurumsal yetkinliklerinin geliştirilmesi büyük önem 
arz etmektedir. Gelişmekte olan dünya ve teknoloji ile birlikte 
büyüyen sanayiye ayak uydurmak isteyen ve küçük kalmak 
istemeyen işletme sahiplerimizin DEVLET'in sağladığı 
desteklerden muhakkak yararlanmaları gerekmektedir diyerek 
tüm misafirlere teşekkür etti. 
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KOSGEB Samsun İl Müdürümüz Sayın Ahmet DURSUNOĞLU 'KOBİGEL' destekleri, diğer hibe kredileri 
hakkında,  İŞKUR Samsun İl Müdürümüz Hasan KILIÇASLAN ile İŞKUR Uzmanı Rıfat YILDIZ İŞKUR destekleri 
hakkında katılımcılara bilgiler verdi.Törende bir konuşma yapan Vezirköprü TSO Yönetim Kurulu Başkanı FİŞEKCİ 
“Bölgemizde girişimciliğin yaygınlaştırılması çalışmaları kapsamında Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası ile 
İŞKUR ve KOSGEB Samsun Müdürlüğü işbirliği ile Odamızda gerçekleştirilen “UYGULAMALI GİRİŞİMCİLİK 
EĞİTİMİ”ni başarıyla tamamladınız. Sizlerin de bildiği gibi bu eğitimler yeni işyerlerinin açılmasına ve yeni istihdam 
alanları oluşmasına katkı sağlamaktadır. 

Ülkemizin kalkınması için en büyük görevimiz üretmektir. 
Girişimci sayımız artarsa üretimimiz artacak, ihracatımız 
artacak, istihdam artacak. Eğitimlere katılan girişimcilerimiz 
yalnızca kendilerine değil, ülke ekonomisine de katkı 
sağlayacaklardır. 

Değerli katılımcılar; Devletimizin kobi’lere yönelik sürekli 
destekleri var, bu destekleri yatırım fırsatlarına çevirmemiz 
gerekiyor. Devlet destekleri hakkında KOSGEB, İŞKUR, 
KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME KURUMU, 
programlarına başvuru yapmak gerekiyor. Bu konuda her 
türlü destek ilgili uzmanlar tarafından veriliyor. Vezirköprü 
ilçemizin hedeflenen yatırımların ve bu yatırımların istihdama 
katkılarının artırılmasında devlet desteklerini firmalarımızın 
kaçırmaması gerekmektedir. KOBİ’lerin sağlıklı bir biçimde 
büyüyebilmesi, daha uzun ömürlü olabilmesi ve ekonomideki 
etkinliklerinin attırılabilmesi için özellikle yönetim becerilerinin 
ve kurumsal yetkinliklerinin geliştirilmesi büyük önem arz 
etmektedir. Gelişmekte olan dünya ve teknoloji ile birlikte 
büyüyen sanayiye ayak uydurmak isteyen ve küçük kalmak 
istemeyen işletme sahiplerimizin DEVLET'in sağladığı desteklerden muhakkak yararlanmaları gerekmektedir 
diyerek tüm misafirlere teşekkür etti. 

KOSGEB Samsun İl Müdürümüz Sayın Ahmet DURSUNOĞLU 'KOBİGEL' destekleri, diğer hibe kredileri 
hakkında, İŞKUR Samsun İl Müdürümüz Hasan KILIÇASLAN ile İŞKUR Uzmanı Rıfat YILDIZ İŞKUR destekleri 
hakkında katılımcılara bilgiler verdi. 

 

Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası 
olarak İlçemiz sınırları içerisindeki köy 
okullarında eğitim/öğrenim gören ihtiyaç 
sahibi kız ve erkek öğrenicilere 500 çift 

ayrıca odamız üyesi olan özel eğitim ve 
rehabilitasyon merkezlerinde 
eğitim/öğrenim gören öğrencilerimize de 
150 çift ayakkabı yardımında bulunuldu. 
Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası 
(VTSO) Yönetim Kurulu Başkanı 
Abdülkadir FİŞEKCİ Kurum Yöneticilerini 
ve ihtiyaç sahibi öğrencilerin tespitinde 
yardımlarından dolayı okul öğretmenlerine 
teşekkür etti. 
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Vezirköprü  Ticaret ve Sanayi Odası tarafından her yıl Ramazan ayında yapılan gıda yardımları bu 
yılda 1000 muhtaç ve yoksul aileye yardım yapıldı. 

Vezirköprü  Ticaret ve Sanayi Odası yönetim kurulu başkanı Abdülkadir FİŞEKCİ Ramazan ayı 
dostluk ve kardeşlik duyguları ile yardımlaşma, paylaşma ve dayanışmanın en güzel örneklerinin 
sergilendiği mübarek bir aydır. Ramazan ayı münasebeti ile Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğinin 
katkılarıyla odamız sorumluluk bölgesinde olan yardıma muhtaç yaklaşık 1000 aileye gıda 

yardımında bulunduk dedi. 

Fişekci,  Odamız yapmış olduğu yardımları 
büyük bir titizlikle muhtaç ailelere üyelerimiz 
ile birlikte ulaştırarak sosyal sorumluluğunun 
bilincinde hareket etmeye devam etmiştir. 
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VEZİRKÖPRÜ TSO KALİTE YÖNETİM SİSTEMİ BELGESİNİ ALDI... 
Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası ISO 
9001:2008 KALİTE YÖNETİM SİSTEMİNİN 
Kurulumu için Türkiye Standartları Enstitüsü 
(TSE) ye başvuru yaparak oda bünyesinde 
çalışmalarına başlamıştı. 

Vezirköprü TSO, hizmetlerde kaliteyi ve 
verimliliği artırmak amacıyla yürüttüğü ISO 
9001:2008 kalite belgesi çalışmalarına 
başlamıştı. Türkiye Standartları Enstitüsü 
denetçileri tarafından odamız da denetimleri ve 
iç tetkik çalışmaları tamamlanarak, Vezirköprü 
Ticaret ve Sanayi Odasının, çalışmalarının 
etkinliği test edildi. İç tetkik ve Proses 
çalışmalarını başarı ile geçen odamız Türkiye 
Standartları Enstitüsü (TSE) den ISO 

9001:2008 kalite belgesi almaya hak kazandı. 
Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası’nın “Kurumsal Yönetim Projesi” ile geleceğe yönelik stratejik 
planlamasının belirlendiği kalite yönetim sistemini tanımlayan bir standart olan ISO 9001:2008 Kalite Belgesi 
ile odamız hizmetleri uluslararası standartlar bütününe kavuşmuş olacak. 
Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdulkadir FİŞEKCİ, ISO 9001 Kalite Yönetim 
Sistemi güncel uygulamalara yönelik olarak yönetimde toplam kalite bilinci, iş akışının her aşamasında 
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kontrolün sağlanması, verimlilik artışı ile birlikte vatandaş memnuniyetinin artırılması konularına 
yoğunlaşıldığını belirtti. Vezirköprü TSO da sistem kurulum çalışmalarının tamamlandığını söyleyen 
FİŞEKCİ, uluslararası akredite olan ISO 9001:2008 Kalite Yönetim Sistemini denetimini başarı ile 
geçtiklerinden duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 
 

KÖPRÜLÜLER ANADOLU LİSESİN'DE 
"GİRİŞİMCİLİK"SEMİNERİ 

Samsun TSO Kadın Girişimciler Kurulu’nca 
ortak hazırlanan "İş’te Ben" projesi 
kapsamında Vezirköprü Köprülüler Anadolu 
Lisesi öğrencilerine girişimcilik semineri 
verildi. 
Samsun Kadın Girişimciler Kurulu, program 
kapsamında Vezirköprü Köprülüler Anadolu 
Lisesi öğrencilerine girişimcilik eğitimi verdi. 
ÖĞRENCİLERE TAVSİYELERDE 
BULUNDU 
Samsun Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı 
Dr. Hatice Gülay Atik, Vezirköprü Köprülüler 

Anadolu Lisesi 9. sınıf öğrencilerine, girişimcilik konusunda tecrübelerini paylaştı. Kendi başarılarından örnek 
vererek konuşmasını sürdüren Dr. Hatice Gülay Atik, öğrencilere başarılı olma konusunda bazı tavsiyelerde 
bulundu. Girişimci insanların sosyal çevreleri ve yönleriyle, diyaloglarıyla, cesur insanlar olduğunu belirten Atik, 
“Ülkemiz, her geçen gün büyüyen ekonomisi ve değişen vizyonuyla, yeni girişimler için çok önemli fırsatlar 
sunmaktadır. Sizlerde iyi bir girişimci olabilirsiniz. Bu donanımlara hepinizin sahip olduğunuza inanıyorum. Yeter ki 
bir yerden başlayın. Önce eğitimlerinizi tamamlayın. Eğitimlerinizi tamamlarken de araştırıcı, geliştirici ve yaratıcı 
olun. Tatillerden olsun, üniversite okurken olsun saatlik de olsa bir işte çalışın ve tecrübe kazanın. Mutlaka 
yabancı bir dil öğrenin. Kendinize güvenin. Hayatınızda mutlaka elinize bir fırsat geçecektir ve bu fırsatları iyi 
değerlendirin. Ve dünyadan ve ülkenizden haberdar olmak için sürekli araştırın ve okuyun. Bilgiye ulaşmak artık 
zor değil. Teknolojik gelişmeleri takip ve sürekli öğrenmeye çalışın” diye konuştu. 
ATİK’TEN KIZ ÖĞRENCİLERE ÇAĞRI 
Konuşmasında özellikle kız öğrencilere seslenen Atik, “Türkiye’nin geleceğinde kadınların girişimciler olarak çok 
önemli bir güce sahip olduklarına inanıyoruz. Öncelikle bir hedef belirlemek, bu hedefe ulaşacak yolu çizmek, 

zamanı iyi değerlendirmek ve risk almayı bilmek 
gerekiyor. Toplumda başarılı bireyler olmak 
istiyorsanız daha çok çalışmalısınız ve en 
önemlisi asla pes etmemelisiniz. Yaptığınız işi iyi 
sevmelisiniz. Hayatınızda önünüze çeşitli engeller 
ve sorunlar çıkacaktır. Ama inancınızı 
yitirmemelisiniz. Karşılaşacağınız tüm zorluklara 
rağmen başarılı bir çalışan, yönetici, iş kadını ve 
iyi bir anne olabilirsiniz. Azimle her şeyin 
üstesinden gelebilirsiniz. Ben bugün burada 
sizlerin gözünde bu azmi gördüm. Yeter ki sizler 
isteyin. Siz inanıp, istedikten sonra 
aşamayacağınız engel yoktur” şeklinde konuştu. 
Samsun TSO Kadın Girişimciler Kurulu Üyeleri, 
ve Vezirköprü TSO Kadın girişimciler kurulu 
temsilcilerinden Ayşe KARACA ile Çağla 

Demirkan Tunç seminer sonrası Vezirköprü TSO Yönetim Kurulu Başkanı Abdulkadir FİŞEKCİ’yi makamında 
ziyaret ederek, yürüttükleri projeler ve çalışmalar hakkında bilgilendirdi. 
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SANAYİ SİTESİ VEZİRKÖPRÜYE YETMİYOR... 
 
Vezirköprü ilçemize bundan 40 yıl önce yapılan sanayi sitesi şehrimizin merkezinde kalmış, etrafına 
büyümesi ve gelişmesi kentsel yapılaşma nedeni ile imkânsız hale gelmiştir. Ülkemiz son 12 yılda 
her alan ve sektör de çok hızlı bir şekilde gelişmekte ve büyümekte olup İlçemiz de bununla beraber 
her sektör ve alanda büyümekte, farklı alan ve iş kolları artmaktadır.  

 
Mevcut sanayi sitemiz 
ilçemiz şehir merkezi 
içinde kalmış, sanayi 
alanı olarak dar, iş yeri 
olarak küçük ve işyeri 
yeter sayısı az 
gelmektedir. Mevcut 
sanayi yerleri, imalat 
sektörleri kendini 
yenileyememekte imalat 
sanayi yatırımları için 
yetersiz gelmekte olup 
potansiyelin artırılması, 
rekabet edebilecek 
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ortamların geliştirilmesi elzem hale gelmiştir.  
 
 
İlçemiz için çok zaruri olan sanayi sitesi ihtiyacımızın karşılanması gerektiği kanaati ortaya çıkmıştır. 
 
 
1- İlçemizdeki nüfus göçünü hafifletmeyi, sanayinin geliştirilmesi ile ilçemiz milli gelirlerini 
yükseltilmesi hedeflenmektedir. 
 
2- Mevcut iş yerlerinin büyütülerek devletimizin hibe destek programlarından yararlanılması, ek 
makinelerin alınması, mesleki alanların gelişmesi hedeflenmektedir. 
 
3- Dışarıdan ilçemize gelecek olan yatırımcılara yatırım yapmalarında istedikleri fiziki alanların 
sağlanması planlanmaktadır. 
 
4- Şehir merkezinde kalan sanayi sitemizin şehrin dışına alınarak merkezdeki araç trafiğinin 
rahatlatılması,  
 
5- Taşımacılık ve lojistikte günümüz şartlarına uygunluğun getirilmesi hedeflenmektedir. 
 
 
Odamız da yapılan istişare toplantısında bir komisyon kurulması ve yer tespiti çalışmalarına 
başlanması yer tespitinin kesinleşmesinden sonra oda olarak alt yapı, imar planları ve fiziki şartların 
oluşturulması hususunda gerekli kurumlar ile istişare yapılarak yeni sanayi sitesinin hayata 
geçirilmesi hususunda ortak görüşler alınmıştır. 

MEGA PROJE İÇİN KOLLAR SIVANDI... 

S.S. VEZİRKÖPRÜ KARMA KÜÇÜK SANAYİ  SİTESİ YAPI 
KOOPERATİFİ resmi olarak kuruldu. Kooperatif İlk genel 
kurulunu yaparak üye kayıtlarına başladı. 
1350920  

Kızılcaören Mahallesi mevkisinde bulunan 800 dönüm kamu 
arazisinin karma sanayi sitesi yapılarak bütün sanayi 

sektörleri bir araya toplanması planlamakta 

 

S.S. Karma Sanayi Sitesi Kooperatifi yönetim kurulu 
üyeleri  Kaymakam Mahmut KAŞIKCI, Belediye Başkanı 
İ.Sadık EDİS ve Adalet ve Kalkınma Partisi İlçe 
Teşkilatına bir dizi bilgilendirme ziyaretinde bulundu. 

Karma Sanayi Sitesinin ilçemize mutlaka kurulması 
gerektiğini dile getirdi.Kooperatifin binası şu an 
bulunmadığı için Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odasında 



!Vezirköprü!Ticaret!ve!Sanayi!Odası!(VİZYON)!
!

2!
!

( 2 0 1 3 ' 2 0 1 7 ) Y a y ı n ı m ı z ! 2 0 1 7 ! y ı l ı n d a n ! i t i b a r e n ! h e r ! y ı l ! i k i ! k e z ! ç ı k a c a k t ı r . !
!

Sayfa!35!

yer tahsis edilmiş olup çalışmalar ve yeni kayıtlar burada yürütülmektedir. 

Bizler Kolayı Değil Zoru Amaçlıyoruz.. 

Karma Sanayi Sitesinin kurulmasını istenilen yer Büyükşehir Belediyesine ait ve biz Büyükşehir 
Belediyesine konu ile ilgili bir dosya bıraktık, konu hakkında yardımcı olacaklarını dile getirdiler. 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Yusuf Ziya Yılmaz da bizleri karma sanayi kurulması yönünde 
destekleyeceğini belirtti. 

Merzifon da 3. Sanayi açılıyor, Suluova 
2. yi aldı, Havza ya yeni karma sanayi 
sitesine başladılar, Bafra üçüncü ihtisas 
sanayiyi aldı, Terme ile Çarşamba ortak 
organize sanayi yapıyor.  

Başkan FİŞEKCİ destek istedi... 

Karma Sanayi Sitesinin yapısı hakkında 
bilgiler de veren Fişekci, Karma Sanayi 
içerisinde cami, meslek lisesi, sosyal 
tesislerinde bulunmasını planladıklarını 
belirtti. Projemizle ilgili olarak İlçe 
Kaymakamımız, Belediye Başkanımız 

ve Adalet ve Kalkınma Partisi İlçe Başkanımıza ziyarette bulunarak birer dosya bıraktık 

 

Mevcut sanayi sitemizin ilçemiz şehir 
merkezi içinde kaldığını, sanayi alanı 
olarak dar, iş yeri yeter sayısı az ve 
işyerlerinin büyüklüğü günümüz şartlarına 
göre çok yetersiz geldiğini ifade etti. 
Üyelerimizin de talepleri doğrultusunda 
kooperatif kurulması ihtiyacı hasıl olmuştur 
dedi. 
Karma Sanayi Sitesinin kurulması için 
kooperatifin kamu arazisi araştırmaları 
yaptığını, her türlü Vezirköprü’nün 
kalkınması için ne gerekiyorsa yapmak 
istiyoruz, Vezirköprü’nün Bu projeye 

mutlaka ihtiyacı var ifadelerini kullandı. 
Karma sanayi sitesi kooperatifinin hazırlamış olduğu bilgi ve dokümanları içeren bir dosya teslim 
edilerek görüşlerini, önerilerini ve desteklerini Belediye Başkanı İ. Sadık EDİS ve Meclis üyelerinden 
beklediklerini ifade edildi. 
 
Vezirköprü Belediye Başkanı Sayın; İbrahim Sadık EDİS ve Belediye Meclis Üyeleri konu ile ilgili 



!Vezirköprü!Ticaret!ve!Sanayi!Odası!(VİZYON)!
!

2!
!

( 2 0 1 3 ' 2 0 1 7 ) Y a y ı n ı m ı z ! 2 0 1 7 ! y ı l ı n d a n ! i t i b a r e n ! h e r ! y ı l ! i k i ! k e z ! ç ı k a c a k t ı r . !
!

Sayfa!36!

resmi olarak dosyanızı teslim aldık, bilgi ve dokümanları inceleyeceğiz, karma sanayi sitesi 
kurulması yönünde belediye olarak ne gerekiyorsa her konuda destek vereceklerini dile getirildi. 
 

Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı 
yatırım programında yer alan sanayi 
siteleriyle daha çok tamirat ve imalatla 
uğraşan işletmelerin yer aldığı, alt yapı 
hizmetleri ile idare binası, çıraklık okulu, 
satış dükkanı gibi sosyal kurumlarla 
donatılmış işyeri topluluklarının yapımı 
teşvik edilmektedir. 
 
Karma küçük sanayi sitesi kooperatifi 
şeklinde organize olunduğunda; 
altyapının tamamı, üstyapının ise % 60’ı 
kredilendirilmektedir. Yatırım, 2 yılı 
ödemesiz 10-12 yıl vade ve yıllık % 2 

faiz ile desteklenmektedir.Ayrıca, birtakım vergi avantajları da bulunmaktadır. 
Bu konu ile ilgili olarak karma küçük sanayi sitesi kooperatifine ortak olmayı düşünmeniz halinde, 
odamız hizmet binasından gerekli bilgi ve başvuru evrakı alabilirsiniz. 
 

 

 

VEZİRKÖPRÜ TSO MESLEK KOMİTELERİ İLE İSTİŞARE TOPLANTISI YAPTI 

 

Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odası 
(VTSO)’nun düzenlediği Meslek Komiteleri 
İstişare Toplantısı’nda 6 meslek gurubundan 
30 üyemiz bir araya geldi. 

VTSO tarafından sektörel sorunların tespiti 
ve çözüm önerilerinin oluşturulması 
amacıyla düzenlenen meslek komiteleri 
istişare toplantıları 6 Meslek Komitesi’nin 
bir araya geldiği istişare toplantısı 
Vezirköprü TSO Başkanı Abdülkadir 
FİŞEKCİ, komite üyeleri ve komiteye bağlı 
Oda üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi. 
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VTSO Başkanı,  Abdülkadir FİŞEKCİ, yaptığı konuşmada, “Şehrimizdeki sektörlerin daha güçlü hale 
gelebilmesi için sektör temsilcilerimizle birlikte sorunlarını tespit ederek ortak çözüm oluşturmak amacıyla  
başlattığımız Meslek Komiteleri İstişare Toplantıları uygulamamıza devam ediyoruz.  

Bu dönemde sektörel sorunların çözümünü içeren istişare toplantılarımızın önem kazandığına inanıyoruz. Oda 
faaliyetleri hakkında bilgiler veren FİŞEKCİ Çalışma Hayatında Milli Seferberlik' Programı kapsamında 
yapılan çalışmalar hakkında bilgilendirmede bulundu. Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı tarafından ilan 
edilen 'Çalışma Hayatında Milli Seferberlik' Programı kapsamında önceliğin istihdama katkı sunmak 
olduğunun altını çizen FİŞEKCİ, “TOBB ile İstihdam Seferberliği Protokolü imzalanmıştır. TOBB ile İŞKUR 
arasında Hizmet Noktaları Protokolü 
imzalanmıştır.  
 

İstişare toplantısın da VTSO Genel 
Sekreteri Edip Şükrü KOÇ, Vezirköprü 
Ticaret ve Sanayi Odası 2016 yılında 
gerçekleştirilen faaliyetler hakkında 
katılımcılara sinevizyon ile bilgi verdi.  

 

 

 

 

 

İstihdam seferberliği kapsamında yürütülen çalışmalar çerçevesinde bir araya gelen 
Oda-Borsa Genel Sekreterleri, Samsun İŞKUR İl Müdürü Haşim Meydan ve SGK İl 
Müdürü Ünal Kaya ile toplantı gerçekleştirdi.   

İstihdam seferberliği kapsamında yürütülen 
çalışmalar çerçevesinde bir araya gelen 
Samsun Ticaret ve Sanayi Odası  (STSO) 
Genel Sekreteri Süleyman Karabük, Samsun 
Ticaret Borsası Genel Sekreteri Ahmet Ali 
Yazıcı, Terme TSO Genel Sekreteri Fatma 
Malkoç, Terme Ticaret Borsası Genel 
Sekreteri Emre Kızıl, Vezirköprü TSO Genel 
Sekreteri Edip Şükrü Koç ilk olarak Samsun 
İŞKUR İl Müdürü Haşim Meydan’ı ziyaret 
etti.   

Hizmet işveren ve iş arayanın ayağına gelecek 
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Düzenlenen toplantıda, kurulacak “İŞKUR Hizmet Noktası” çerçevesinde yapılacak çalışmalar karşılıklı 
olarak görüşüldü.  Düzenlenen toplantıda konuşan Samsun İŞKUR İl Müdürü Haşim Meydan, Samsun’daki 
Oda ve Borsaların İŞKUR Hizmet Noktaları haline geleceğini söyledi. Samsun TSO’da başlanan “İŞKUR 
Hizmet Noktası” uygulamasının diğer Oda ve Borsalarda da devam edeceğini belirten Haşim Meydan, 
“İlimizde istihdama yönelik Valimiz İbrahim Şahin öncülüğünde başlatılan çalışmalar hızlı bir şekilde devam 
ediyor. İŞKUR Hizmet Noktası da bu çalışmalardan bir tanesi. Kurulacak Hizmet Noktaları’nda, ilimiz iş 
dünyasının tüm eleman ihtiyacını, çalışanların mesleki eğitimini, mesleki yeterlilik belgesi taleplerini ve 
stajyer ihtiyaçları toplanacak. Hedefimiz, 10 bin kişiye işbaşı programından yararlandırmak. Müdürlük olarak 
tüm ekibimizle birlikte çalışmalarımız yoğun bir şekilde devam ediyor. İşyerlerine birebir ziyaretlerimizin 
yanında kurum ve kuruluşlarla da ortak çalışmalar yürütüyoruz. Yürüttüğümüz çalışmalarla hedeflediğimiz 
rakamı geçeceğimizi düşünüyoruz” dedi.  

Uzmanlar saha da 

Samsun İli Oda ve Borsa Genel Sekreterleri, 
ardından ise Samsun SGK İl Müdürü Ünal Kaya 
ile bir araya gelerek, yürütülen ve yürütülecek 
çalışmalar hakkında görüş alışverişinde bulundu. 
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade eden Ünal 
Kaya, “İstihdama katkı noktasında kurum olarak 
tüm ekibimizle birlikte saha da yoğun olarak 
çalışmalarımız devam ediyor. Uzmanlarımız 
sürekli olarak il ve ilçe genelinde işadamlarımızla 
görüşmeler yaparak devletin sağladığı imkanlar 
hakkında bilgiler veriyor dedi. 

Samsun'Ürünleri'Başkentlilerle'buluşturuldu. 

Toplam!130!standın!bulunduğu!“Coğrafi!İşaretli!Ürünler!Zirvesi”nde!Samsun!ürünleri!de!sergilenerek,!

Başkentlilerle!buluşturuldu.!Stantta!yer!alan!Samsun’un!simidi,!lokumu,!Vezirköprünun!semaveri!!Çarşamba’nın!

fındığı,!kıvratması,!kuru!çay!simidi,!Bafra’nın!pidesi,!nokulu,!pirinci,!kaymaklı!lokumu,!zembili,!Terme’nin!pidesi,!

pirinci,!!ve!diğer!ürünleri!büyük!ilgi!

gördü.!Türkiye!Odalar!ve!Borsalar!

Birliği!(TOBB)!!Başkanı!M.!Rifat!

Hisarcıklıoğlu,!Türkiye!Esnaf!ve!

Sanatkarları!Konfederasyonu!

(TESK)!Başkanı!Bendevi!

Palandöken,!Ankara!Ticaret!Odası!

(ATO)!Başkanı!Gürsel!Baran!ve!

Vezirköprü!Ticaret!odası!başkanı!

Abdulkadir!!Fişekci!ve!diğer!

protokol!üyeleri!de!standını!ziyaret!

etti.!Bir!süre!Samsun!standında!

kalan!Hisarcıklıoğlu’na,!

Palandöken’e!ve!Gürsel!Baran’a!

Samsun!ürünleri!ikram!edildi.!
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Samsun!standını!ayrıca,!Tarım!İşletmeleri!Genel!Müdürü!Mehmet!Taşan,!Ankara!Samsun!Dernekler!Federasyonu,!

Ankara!Samsun!Sanayici!İşadamları!zun!kuyruk!oluştu!

!

Samsun!standında!yerlerini!alan!Samsun!Ticaret!ve!Sanayi!Odası!(STSO)!Başkanı!Salih!Zeki!Murzioğlu,!Samsun!

Ticaret!Borsası!Başkanı!Sinan!Çakır,!Vezirköprü!TSO!Başkanı!Abdulkadir!Fişekçi,!Bafra!TSO!Başkan!Göksel!Başar,!

Bafra!Ticaret!Borsası!Başkanı!Namık!Kibaroğlu,!Terme!TSO!Başkanı!Ahmet!Ekmekçi,!ziyaretçilerle!yakından!

ilgilendi.!Basının!da!büyük!ilgi!gösterdiği!Samsun!standında!Oda!ve!Borsa!Başkanları,!Samsun!ürünleri!hakkında!

ziyaretçilere!bilgi!verdi!ve!Vezirköprü!semaveri!yapılışı!!hakkında!!bilgi!verildi!ve!halka!semaver!cayı!dağitıldı.!İki!

gün!süren!zirve!boyunca!standı!ziyaret!edenlere!Samsun!simidi,!Bafra!ve!Terme!pidesi!ve!Terme!pidesinden!

yapılmış!etli!pilav!ve!diğer!ürünlerden!ikram!edildi.!Ankaralıların!büyük!ilgi!gösterdiği!Samsun!standında!uzun!

kuyruklar!oluştu.!Yöneticileri!Dayanışma!Derneği!Yönetim!Kurulu!üyeleri!ve!Ankara’da!yaşayan!Samsunlular!da!

ziyaret!ederek,!hasret!giderdi.! 

TOBB ve Samsun TSO işbirliğinde, Oda/Borsa Akreditasyon Sistemi çalışmaları kapsamında, 
11 ilden 20 Oda ve Borsa’ya yönelik “ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi İç Tetkikçi 
Eğitimi” düzenlendi. 

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ve Samsun Ticaret ve Sanayi Odası (STSO) işbirliğinde, 
düzenlenen, “ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi İç Tetkikçi Eğitimi”ne Samsun’un yanısıra, Giresun, 
Kırklareli, Bilecik, Çorum, Yozgat, Gaziantep, Rize, Tokat, Hakkari ve Kayseri illerinden 20 farklı Oda ve 
Borsa temsilcisi katıldı.  

Samsun Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde gerçekleştirilen eğitimde,  Türk Loydu İktisadi İşletmesi 
Eğitmeni Serkan Şahin tarafından ISO 9001 :2015 Kalite Yönetim Sistemi hakkında genel bilgilendirme 
yapıldı. Eğitimin ardından ise katılımcılara, iç tetkik konularının ne olduğu, nelere bakılması gerektiği ve bir 
iç tetkikçinin özelliklerinin ne olduğu anlatıldı. Eğitimde, örnek vakalar üzerinden analizler yapılarak bir iç 
tetkikçinin bakış açısının, davranışlarının nasıl olması gerektiği, iç tetkik raporunun hazırlanması sürecinde 

hazırlığın nasıl yapılması gerektiği gibi 
önemli konular üzerinden duruldu. Eğitimin 
sonunda, eğitimin konularını içeren sınav 
gerçekleştirilirken, başarılı olan katılımcılara 
sertifika verildi. 

Amaç en üst düzey kalite 

Düzenlenen eğitim çalışmasının önemine 
değinen Samsun TSO Genel Sekreteri 
Süleyman Karabük, “Türk Oda ve Borsa 
sisteminin;  Oda ve Borsalarımız arasında 
kalite bilincinin yerleştirilmesi,  sistemin iş 
dünyası nezdinde saygınlığının ve hizmet 
türlerinin artırılması, hizmet kalitelerinin 

iyileştirilmesinin sağlanması suretiyle Avrupa Oda/Borsa Sistemine uyum amacıyla Akreditasyon Sistemi 
kurulmuştur. 

2001 yılından beri yürütülen çalışmalar kapsamında uzun bir yol kat edilmiştir. Bu dönem içinde; 12 dönemde 
toplam 250 Oda ve Borsa ve iki şube akredite edilmiştir. Bugün artık 13’üncü dönem Oda ve Borsalarımız 
sisteme dahil edilmiş ve çalışmalarına devam etmektedirler. Sisteme dahil edilen Oda ve Borsalar için geniş 
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kapsamlı bir eğitim programı oluşturulmakta ve uygulanmaktadır. Bu kapsamda TOBB ve Odamız 
işbirliğinde 13. Dönem Oda/Borsalar için hazırlanan eğitim programının bir parçası olarak da oldukça verimli 
ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi İç Tetkikçi Eğitimi gerçekleştirildi” dedi. 

!
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Gazetemiz yılda iki kez yayımlanır. Dergide yayınlanan yazılar aksi belirtilmedikçe  
Vezirköprü Ticaret ve Sanayi Odasının Görüşünü Yansıtmaz. 
Kaynak belirtilerek gazeteden alıntı yapılabilir. 


